

Gatineau, June 20, 2025

Important Notice: 🌡️ Cancellation of Classes, Daycares, and Transportation – Monday, June 23, Due to Extreme Heat

Dear Parents and Guardians,

Due to the forecasted extreme heat conditions for Monday, June 23, and in alignment with our commitment to safety, we have made the decision to cancel all classes, school bus transportation, and daycare services for that day — with the exception of schools in Region 08.

Environment Canada is projecting temperatures exceeding 33°C, with humidex values likely to reach or surpass 40°C, which meets the threshold for a heat warning in our region. These conditions pose significant health risks, particularly for young children and individuals in non-air-conditioned environments.

Important Notes:

Schools in Region 08 — including G. Théberge School, Noranda School, and Golden Valley School — are not impacted by this cancellation.

Classes, buses, and daycare services will continue as usual at these schools.

Transportation, daycare, and classes will be cancelled for the day at all our other schools and centres.

We understand that this decision may cause inconvenience for some families, and we appreciate your understanding and support as we prioritize the well-being of our school community.

On behalf of our entire team, I wish all families a safe, restful, and happy summer.

Thank you for your continued partnership and support throughout the school year.

Warm regards,



George Singfield
Director General

Gatineau, le 20, juin, 2025

Avis important : 🚫 Annulation des cours, des services de garde et du transport scolaire le lundi 23 juin en raison des fortes chaleurs

Chers parents et tuteurs,

En raison des conditions de chaleur extrême prévues pour le lundi 23 juin, et conformément à notre engagement envers la sécurité, nous avons pris la décision d'annuler toutes les classes, le transport scolaire et les services de garde pour cette journée — à l'exception des écoles et centres situés dans la région 08, où les conditions météorologiques ne devraient pas être aussi extrêmes.

Environnement Canada prévoit des températures dépassant 34°C, avec des valeurs d'humidex susceptibles d'atteindre ou de dépasser 40, ce qui correspond au seuil d'alerte de chaleur dans notre région. Ces conditions représentent un risque important pour la santé, en particulier pour les jeunes enfants et les personnes dans des environnements non climatisés.

Notes importantes :

Les écoles de la région 08 — y compris l'école G. Théberge, l'école Noranda et l'école Golden Valley — ne sont pas concernées par ces annulations.

Les cours, le transport scolaire et les services de garde se poursuivront normalement dans ces établissements.

Tous les autres établissements scolaires verront leurs services de transport et de garde annulés.

Nous comprenons que cette décision puisse entraîner des inconvénients pour certaines familles, et nous vous remercions de votre compréhension et de votre soutien alors que nous priorisons le bien-être de notre communauté scolaire.

Au nom de toute notre équipe, nous souhaitons à toutes les familles un été sécuritaire, reposant et agréable.

Merci pour votre collaboration et votre soutien tout au long de l'année scolaire.

Cordialement,



George Singfield



Directeur général

